
Protokoll fört vid ordinarie
föreningsstämma i Boo Energi
ekonomisk förening tisdagen den 31 maj
2023 kl. 18.00 — 19.35

__________

§1

Stämmans öppnande och val av ordförande för stämman

Styrelsens ordförande Göran Hult inledde med en beskrivning av ett turbulent elmarknadsår och
förklarade därefter stämman för öppnad. Carl Alströrner valdes att som stämmoordförande leda
dagens förhandlingar.

§2

Anmälan av styrelsens val av protokollförare

Stämmans ordförande anmälde att styrelsen valt Leila Forsström att föra stämmans protokoll.

§3

Fastställande av röstlängd

Konstaterades att alla närvarande röstberättigade medlemmar avprickats i föreningens
medlemsförteckning. Stämman beslöt godkänna medlemsförteckningen såsom behörigen
upprättad röstlängd, bilaga 1.

§4

Val av två personer att jämte ordföranden justera stämmans protokoll

Göran Pettersson och Renata Micunovic valdes att jämte ordföranden justera dagens protokoll.

§5

Fråga om stämman utlysts i behörig ordning

Anmäldes att kallelse via el-faktura till dagens föreningsstämma utsänts till samtliga
medlemmar mellan den 6 och 9 maj 2023 och att kallelsen även publicerades på föreningens
hemsida www.booenergi.se. Därmed förklarade sig stämman vara kallad i behörig ordning.



§6

Styrelsens redovisningshandlingar för det senaste räkenskapsåret

Per Svenningsson, VD och koncernchef för Boo Energi ekonomisk förening, beskrev översiktligt
året som gått och kommande utmaningar. Det har varit ett tufft år för Boo Energi och Boo
Energis kunder. Inkörningsproblemen med nya kundsystemet som startade 1 november 2021 blev
ju synnerligen otirnat med elprischocken. Vi har bedrivit andra digitaliseringsprojekt inom
koncernen som tex Boo-appen. 1 det fallet har elprischocken hjälpt oss att få kunderna att bli
intresserade. Boo-portföljen var mer än 64 öre billigare än rörligt pris under 2022 och tack vare
denna produkt har vi sett den största kundtillväxten på över 10 år. Med mer vindkraft krävs
energilager för att hålla energisystemet i balans, vilket kommer att bli en del i vårt
hållbarhetsarbete. Det är även stort fokus på att förstärka elnätet för att ldara av all installation av
sol och ladd och förtätning som pågår i området. Per föredrog även resultat- och balansräkning
samt kassaflöde för de olika bolagen och koncernen. Om man blickar framåt kan man se att den
nya elnätsregleringen skapar stor osäkerhet. Dubbelt så mycket el kommer att användas i
framtiden och kräver att man kan bygga och förstärka elnätet. Regleringen stimulerar inte till
detta. Därför är det viktigt att vi hittar nya intäkter såsom energilagret och extern elförsäljning. 1
övrigt gick Per igenom den reviderade långsiktiga strategin för 2022-2026.

Henrik Svensson, elnätschef, presenterade Elnätsverksamheten, avbrottsstatistik och planerade
investeringar under 2023. Vi har tyvärr haft tre stora avbrott under året som gör att vår
avbrottsstatistik ser lite sämre ut än vanligt. Alla gamla mätare kommer att bytas ut under året.
För att kunna styra vissa elprodukter, såsom t ex värmepannor kräver en utökad digitalisering av
elnätet. Ovriga utmaningar är kvartsavräkningen som startar 2023-1 1-01 och effekttariffer som
måste vara införda senast 2027-01-01.

Verksamheten i Boo Energi Försäljnings AB beskrevs av Fredrik Heleander, VD. För att kunna
möta det stora behovet av rådgivning till våra kunder har vi kompletterat vår hemsida med
“Aktuellt just nu”. Det har varit ett supertufft år och därför har vi stärkt organisationen genom att
anställa mer personal. Personalen har även gått en krishanteringsutbildning. Säljarna är nu
certifierade elhandlare och man bedriver ett kontinuerligt arbete med förbättringar. Den nya Boo
appen fick snabbt 4 000 användare. Fredrik spelade därefter upp filmen om Boo-portföljen. Efter
filmen gick han igenom Boo-portföljen och hur den utvecklats de senaste 8 åren. Han berättade
även om hur elmarknaden, som bara blir mer och mer komplex, fungerar i stort. Vår lärdom är att
vi måste ha en mer flexibel prissäkringsstrategi kring Boo-portföljen vilket nu är infört.

Niklas Karlsson Nörgård berättade om de strukturella förändringar han genomfört under sitt
första år på bolaget och hos våra samarbetspartners Gosol och Assemblin. KIA-affären har tyvärr
inte genererat så många intresseanmälningar, men på det stora hela så har de olika produkterna
genererat goda resultat. Solcellsinstallation på taket kommer vara klart 2023-09-30. Vidare
förklarade Niklas orsaken till att vi vill investera i ett energilager. Planen är att det ska vara klart
2023-12-31. Det är en mycket lönsam produkt/tjänst varför vi är angelägna om att det blir kart så
snart som möjligt. 1 vårt samarbete med våra underentreprenörer (t ex sol och ladd) är det de som
tar den största risken.

Markus Björkman presenterade sig själv och TT- och digitaliseringsutmaningarna främst kring
det nya affärs-/faktureringssystemet. Kunders beteende gör att vi måste anpassa våra system. Det
är viktigt att vi lära känna kunden och kommunicerar bättre t ex genom vidareutveckling av Boo
appen. T ex ska man i en framtid kunna göra sin flyttanmälan där och se störningsinfo. Vidare
jobbar vi med att utveckla analys av elnätet för att bättre kunna förutse elanvändning.
Systematiskt säkerhetsarbete är en självklarhet på den dagliga agendan.

Per Svenningsson som numera även är VD i Boo Energi Entreprenad AB, då Magnus Odenman
lämnat sin anställning i bolaget per 2023-03-31, berättade även om utvecklingen av
entreprenadbolaget och den slutliga avvecklingen av de förlusttyngda kontrakten. Han
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informerade även om nödvändigheten i att äga ett Entreprenadbolag, pga det så kallade Ren
Energi paketet. Kapitaltäckningsgarantin från moderbolaget är avslutad då den ej längre behövs.

Stämman gavs därefter tillfälle att ställa frågor. Information om Boo Energis samt dotterbolagens
resultat finns på www.booencrgi.se/arsredovisningar.

Därmed lades årsredovisningen till handlingarna.

§7

Revisorernas berättelse

Delar av revisionsberättelsen föredrogs och revisorerna tillstyrker ansvarsfrihet för styrelsens
ledamöter och den verkställande direktören.

Revisionsberättelsen lades till handlingarna.

§8

Fråga om fastställande av resultat- och balansräkning

Stämman beslutade att fastställa de framlagda balans- och resultaträkningarna för
räkenskapsåret 2022 där balansomslutningen i moderföretaget var 371 569 tkr och i koncernen
431 423 tkr samt där Årets resultat i moderföretaget var 1 701 tkr och i koncernen 13 169 tkr.

§9

Fråga om ansvarsfrihet åt styrelseledamöterna och VD

Stämman beslutade att, i enlighet med revisorernas tillstyrkande, bevilja styrelseledamöterna och
den verkställande direktören ansvarsfrihet för förvaltningen av räkenskapsåret 2022.

§ 10

Beslut i anledning av föreningens vinst enligt den fastställda balansräkningen

Stämman beslutade i enlighet med styrelsens, av revisorerna tillstyrkta, förslag att vinsten om
1 700 635 kr jämte tidigare års balanserade vinstmedel om 75 276 752 kr, sammanlagt 76 977 387
kr, skall disponeras så att cirka 3 000 000 kr utbetalas som återbäring till medlemmarna
(motsvarande 4 procent av medlemmarnas elhandels- och nätavgifter år 2022-01-01-2022-12-3 1)
samt resterande 73 977 387 kr balanseras i ny räkning.

§ 11

Bestämmande av ersättning till styrelseledamöter, revisorer och valbcrcdning

Det beslutades att arvoden och ersättningar till styrelseledamöter och revisorer för perioden fr o
m ordinarie föreningsstämman 2023 t o m ordinarie föreningsstämman 2024 ska vara enligt
följande.

a) Arvode till styrelsens ordförande utgår med 3 x 2023 års prisbasbelopp om 52 500
kr.
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b) Arvode till styrelsens vice ordförande utgår med 1,5 x 2023 års prisbasbelopp om 52
500kr.

c) Arvode till envar av de övriga stämmovalda styrelseledamöterna utgår med
1 x 2023 års prisbasbelopp om 52 500 kr.

d) Arvode till envar av de övriga stämmovalda styrelsesuppleanterna utgår med
0,5 x 2023 års prisbasbelopp om 52 500 kr.

e) Arvode och ersättning till de auktoriserade revisorerna från föreningens anlitade
revisionsbyrå utgår enligt räkning. Arvode till föreningens lekrnannarevisor utgår
med 0,25 x 2023 års prisbasbelopp om 52 500 kr.

f) Någon särskild sammanträdesersättning vid styrelsernöten skall inte utgå till
styrelsens ledamöter

g) Arvode till valberedningens sammankallande utgår med 0,5 x 2023 års
prisbasbelopp om 52 500 kr.

h) Arvode till envar av övriga stämmovalda valberedare utgår med 0,25 x 2023 års
prisbasbelopp om 52 500 kr.

§ 12

Val av styrelseledamöter och suppleanter

Magnus Plathin presenterade valberedningens förslag till styrelseledarnöter. Samtliga
ledamöter som är föremål för omval har accepterat en ny mandatperiod.

Stämman beslöt att till ordinarie ledamot omvälja Göran Hult till stämman 2025.
Stämman beslöt att till ordinarie ledamot omvälja Mats Johansson till stämman 2025.
Stämman beslöt att till ordinarie ledamot omvälja Martin Sahlberg till stämman 2025.

Efter sålunda förrättade val framgår styrelseledamöter av bilaga 2.

§ ‘3

Val av styrelseordförande

Magnus Plathin presenterade valberedningens förslag till styrelseordförande.

Stämman beslöt att till styrelseordförande välja Göran Hult till stämman 2024.

§ 14

Val av revisorer jämte suppleanter

Stämman beslöt att omvälja Öhrlings PricewaterhouseCoopers AB med Alexander McGuire
som huvudansvarig revisor och Peter Kangas som suppleant till stämman 2024. Vidare beslöt
stämman att omvälja lekmannarevisorn Hans Wernström (ordinarie) och Ingvar Ahlström
(suppleant) till stämman 2024.

Efter sålunda förrättade val framgår revisorer och suppleanter av bilaga 2.

§ 15

Beslut angående valberedning för tiden intill dess nästa ordinarie föreningsstämma hållits
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Stämman beslöt att till valberedningen omvälja Cecilia Wallmark (sammankallande), Magnus
Plathin och Peter Zcthraeus.

Valberedningen fick i uppdrag att i samråd med styrelsen förbereda förslag till ordförande för
2024 års stämma.

§ 16

Ärenden som styrelsen eller medlem jämlikt 22 hänskiutit till stämma.

Förslag till stadgeändringar, vilka enbart är redaktionella, godkändes enligt foljande:

§7 [3 kap 2i andra stycket Lag (1 987:667)] ersätts med [4 kap 4 § andra stycket Lag (20 18:672)]

§11 [7 kap. 48 § tredje stycket och 12 kap. 20 § Lag (1987:667)] ersätts med [3 kap. 7 § tredje
stycket och 16 kap. 27 § Lag (2018:672)]

§13 [4 kap 1 Lag (1 987:667)] ersätts med [10 kap 11 § Lag (2018:672)]

§ 18 [1 april] ersätts med [10 maj]

§19 [1 maj] ersätts med [1 juni]

Det antecknades att beslutet enligt ovan är giltigt om det har fattats på två av varandra följande
föreningsstämmor och minst två tredjedelar av de röstande på den senare stämman gått med på
beslutet. Det antecknades även att inga skriftliga ärenden hade inkommit till styrelsen före den 1
maj 2023.

Ordförande avslutade stämman.

Carl Alströmer r Pettersson

/fl

Renata Micunovic

Justeras
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Bilaga 1

RÖSTLÄNGD

Totalt fanns 51 röstberättigade.
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Bilaga 2

Styrelsen:

Malm Belfrage Vald tom stämman 2024 Ordinarie

Göran Hult Omvald tom stämman 2025 Ordinarie

Mats Johansson Omvald tom stämman 2025 Ordinarie

Lina Lind Vald tom stämman 2024 Ordinarie

Martin Sahlberg Omvald tom stämman 2025 Ordinarie

David Timner Vald tom stämman 2024 Ordinarie

Revisorer:

Alexander McGuire Omvald tom stämman 2024 PwC/ordinarie

Peter Kangas Omvald tom stämman 2024 PwC/suppleant

Hans Wernström Omvald tom stämman 2024 Ordinarie

Ingvar Ahiström Nyval tom stämman 2024 Suppleant
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